
70 éve vagyunk fővárosiak
1950. január 1-jével csatolták Budapesthez 
Újpestet.  7. oldal

31 bérlakás épül
Lesz önkormányzati bérház, a Városkapunál pe-
dig park áll majd a krízistömb helyén. 3. oldal
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berki krisztián: nem adom fel!
A lólengés londoni olimpiai aranyérmese sokadik műtétje után már lábadozik, igaz, 

komolyabb tréninget még nem végezhet. Berki Krisztián türelmes, hiszen tudja, talán az 
utolsó lehetősége lesz arra, hogy kijusson Tokióba, az olimpiára. 13. oldal  

megújul az sztk!

ungár: minden megoldást
bevetünk
Rövidebb várakozás, gyorsabb diagnózis, humá-
nusabb rendelő – terveiről beszélt az újpesti sZtK 
vezetője. 6. oldal

Nyár elején már klimatizált terek várhatják az újpesti szakrendelőben a betegeket 
 – jelentette be közösségi oldalán trippon Norbert alpolgármester.  5. oldal



2020-at az Országgyűlés tavalyi döntésének értel-
mében a nemzeti összetartozás évének nyilvánítot-
ták. A határozatot, szokatlan összhangban, csaknem 
az összes – kormánypárti és ellenzéki – parlamenti 
képviselő támogatta. Ám ez még önmagában koránt sem jelenti azt, 
hogy az előttünk álló esztendő valóban az összetartozásról fog szólni. 

Az apropót a történelmi Magyarországot feldaraboló trianoni bé-
kediktátum aláírásának századik évfordulója adja. 1920 óta minden 
harmadik magyar ember idegen országban kénytelen élni, akkor is, 
ha sem ő, sem felmenői nem hagyták el szülőföldjüket. Az anyaor-
szág gesztusa értelemszerűen elsősorban nekik szól, s ez jól is van 
így. Fontos, hogy érezzék, egy összetartó, egymás kezét el nem en-
gedő közösséghez tartoznak, amelyre számíthatnak. Kérdés, hogy 
valóban ilyenek vagyunk-e? Elég egy esti híradó megtekintése, egy 
portál vagy újság elolvasása, de akár egy facebookos kommentmező 
átfutása ahhoz, hogy súlyos kételyeink ébredjenek. Egymásra acsar-
gó, egymást megbélyegző, kirekesztő, mocskoló magyarokat látunk, 
hallunk, olvasunk mindenhol. Mintha nem is egy ország polgárai vol-
nánk, mintha nem is egy nemzet tagjai lennénk, s egyre többször az 
az érzésünk támad: talán nem is egy bolygón élünk. 

Nem szeretem a magyar közélet alacsony színvonalát a nyugatival 
összehasonlító keserű önostorozást. Egyrészt, aki kicsit is követi a 
világpolitikát, láthatja, hogy a politika hangneme az elmúlt években 
Washingtontól Londonon át Párizsig a nálunk szerencsésebb sorsú 
országokban is egyre durvább. Másrészt meg, hát ilyen a demokrá-
cia. Türkmenisztánban, Észak-Koreában, vagy Kubában kétségkívül 
sokkal szelídebben beszélnek egymással a honatyák – hiszen mind-
annyian ugyanahhoz a párthoz tartoznak. Nem az az igazi baj, hogy a 
politikusok egymást szapulják – sokkal inkább az, hogy mi elhisszük: 
nekünk is gyűlölni kell egymást, mert másként gondolkodunk, más-
ként érzünk, másképpen látjuk a világot. S még az utálkozásnál is 
gyorsabban terjedő ragály a közöny. Vidéken unottan legyintenek az 
Akadémia, a színházak, vagy épp a Liget körüli vitákra, míg a bu-
dapestiek nagy részének sejtelme sincs arról, hogyan élnek saját 
honfitársaik százezrei elnéptelenedő, munkalehetőség és megfelelő 
egészségügyi ellátás nélküli pusztuló falvakban – sokszor csak pár 
tucat kilométerre a fővárostól. A budai villákból nem látszik a józsef-
városi valóság, a belvárosból a külvárosok világa. De sokszor a szom-
széd utcában terpeszkedő nyomorról, vagy akár a segítségre szoruló 
szomszédról sem veszünk tudomást. 

„Nem az én dolgom” – csúszik ki egyre gyakrabban a szánkon. 
Pedig ezek mindannyiunk közös dolgai. Sokszor, sok helyen idé-
zik Szabó Dezső híres mondását: „Minden magyar felelős minden 
magyarért.” Az azonban sokszor nem jut eszünkbe, hogy ebbe a 
„minden”-be éppen úgy beletartozik a csíkszeredai tanár, a vidéki 
kisnyugdíjas, a budai professzor, az újpesti autószerelő és a kőbányai 
hajléktalan is. Képzeljünk el egy stadiont, amelyben csaknem nyolc-
ezer ember tolong a lelátón, s közülük csak tizenöten értjük egymás 
szavát. 7,7 milliárd emberből 15 millió magyar éppen ennyi. Jó lenne, 
ha nem csak ugyanazt a nyelvet beszélnénk, de meg is hallgatnánk 
egymást. Ha ezen a gyönyörű nyelven nem csak veretesen gyalázni, 
de kérdezni is megtanulunk – „Miben segíthetek?” –, akkor tényleg 
az összetartozás éve lehet 2020.  

Összetartozás
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A vádhatóság gyanúja szerint a politikus 
2018 februárjában egyéni képviselőjelöltként 
egy független jelölttársának anyagi juttatást 
ígért, hogy lépjen vissza a javára (választás 
rendje elleni bűntett.) A másik ügy előzmé-
nye 2018 decemberére nyúlik vissza, amikor 
több országgyűlési képviselő bement az MTVA 
székházába, hogy beolvastassa ötpontos kö-
vetelését a köztelevízió adásában, és bár a 
biztonsági osztályvezető közölte, hogy a zárt, 
védett területekre nem lehet belépni, ők to-
vábbra is az élő műsor helyszínére való be-
engedésüket követelték. Eközben Varju „ne-
kirontott” a biztonsági szolgálat sorfalának, 
és megszorította az egyik őr vádliját (garáz-
daság). Később a székház első emeletén be 
akart menni a folyosóra, ahonnan a vezérlőhe-
lyiségek és a hírszerkesztőség ajtajai nyílnak, 
onnan a felszólítás ellenére sem távozott, ezért 
testi kényszert alkalmaztak vele szemben, ám 

Varju ellenszegült, és a földön fekve kihúzta 
egy biztonsági őr lábát, aki a földre esett, és 
nyolc napon túl gyógyuló sérülést szenvedett 
(súlyos testi sértés) – közölte a főügyész.

Varju, akit támogatói a több órán át tartó kihall-
gatás alatt az épületnél vártak, azt mondta, rész-
letes vallomást tett, és mindkét gyanúsítás ellen 
panasszal élt. Most az ügyészségnél van a labda, 
amelynek szerinte az a dolga, hogy megítélje: ami 
történt, az a demokrácia védelmének érdekében 
történt. Varju úgy látja, esetében politikai megren-
delésről van szó, és itt az ideje, hogy az ügyész-
ség bizonyítsa, nem a Fideszt képviseli.

– Ami itt történik, az szégyen és gyalázat! 
Orbán ügyészsége nekem támadt, mert élni 
akartam képviselői jogaimmal, és szerettem 
volna elérni, hogy az adófizetők százmilliárd-
jából fenntartott állami televízió beolvassa az 
ellenzék követeléseit – fogalmazott az üggyel 
kapcsolatban a képviselő. 

varju: ez politikai 
megrendelés
Két ügyben hallgatta ki hétfőn gyanúsítottként a Központi Nyomozó 
Főügyészség Varju Lászlót, Újpest DK-s parlamenti képviselőjét. 

A kultúráért, oktatásért, társadalmi kapcsolato-
kért és kommunikációért felelős alpolgármester 
már az első hetekben felvette a kapcsolatot 
az oktatási intézmények vezetőivel. Az iskolai 
és óvodai igazgatók állomány-
gyűlésén jelezte: konstruktív 
együttműködést szeretne kiala-
kítani az újpesti pedagógusok-
kal. A kölcsönös bizalom és a 
jó munkakapcsolat érdekében 
negyedévente tartanak majd 
ilyen egyeztetéseket. Hozzátette, 
a hatáskörébe tartozó ifjúsági és 

sportosztály munkájára is kiemelt figyelmet fog 
fordítani.

Bedő Katalin hangsúlyozta: a jövőben a leg-
fontosabb kérdésekben szakmai fórumokon 
születnek majd a döntések. Az alpolgármester 
kezdeményezésére az összes újpesti óvodai 
csoport emelt támogatást kapott karácsony előtt, 
amelyből az eddiginél is több ajándékot vehet-
tek a gyerekeknek. Bedő Katalin hozzátette: az 
Újpesti Kulturális Központ és az Újpesti Sajtó Kft. 

vezetőivel egyetértésben a magas 
színvonalú szakmai munkát, a 
technikai háttér fejlesztését, illetve 
az átlátható és gazdaságos mű-
ködést jelölték meg legfontosabb 
célként. Ennek érdekében kezde-
ményezte a cégek átvilágítását, 
kérte a szerződések és partneri 
együttműködések ellenőrzését.

szakmai fórumokon 
születnek majd
a döntések
A jövőben a legfontosabb kér-
désekben a szakértők bevoná-
sával születnek majd a döntések 
– mondta el az Újpesti Naplónak 
Bedő Katalin. 



O n L I n e  e L É r h e t õ S É g ü n k :  w w w . u j p e S t . h u   |   F r I S S  h í r e k :  F A c e b O O k . c O M / u j p e S t . M e d I A         |   3

2020. január 3-án megérkezett a tanúsítvány 
a hatóságtól, így Újpest önkormányzata újra-
indíthatja a közbeszerzési eljárást a Károlyi 
utca 25. szám alá tervezett, 31 lakásos ön-
kormányzati bérház felépítésére. Az új eljárás-
ra azért van szükség, mert a korábbi kiírásra 
olyan drága ajánlat érkezett, hogy a képvise-

lő-testület fedezethiány miatt kénytelen volt 
eredménytelenné nyilvánítani a közbeszerzést. 
A tervek szerint 2022-re megépülő modern 
társasházban azok kaphatnak majd új otthont, 
akik a kerület különböző pontjain jelenleg is la-
kást bérelnek, a díjakat hosszú ideje rendben 
fizetik, és betartják a társadalmi együttélés 
szabályait – hangsúlyozta az Újpesti Naplónak 
Kanász-Nagy Máté népjóléti alpolgármester.  

Alaptalan
Újpest 2016-ban pályázott és 2018-ban nyert el 
kétmilliárd forintnyi városrehabilitációs (VEKOP-) 
támogatást a bérház felépítéséhez, 39 szociá-
lis bérlakás felújítására, valamint egy közpark 
és egy játszótér kialakítására a Városkapunál, 
a Berda József utca–Temesvári utca–Bocskai 
utca által határolt területen. Ozsváth Kálmán, 
a kerület fideszes képviselője nemrégiben arra 
figyelmeztetett, hogy a bérház építésére kijelölt 
Károlyi utcai telken nem látja nyomát a munká-
nak, amiből azt a következtetést vonta le, hogy 
a kerület új vezetése letett a bérházépítésről, a 

Harmincegy 
bérlakás épül

szociális bérlakások korszerűsítéséről, valamint 
a parképítésről, és elengedné a projektre elnyert 
pénzt, ám ezt Újpest polgármestere nagyon ha-
tározottan cáfolta. 

Üzenet
A projekt előkészítési munkálatai 2018 
szeptemberében elindultak, azóta egy pil-
lanatra sem álltak le, és az új, remélhetőleg 
olcsóbb kivitelezést eredményező közbeszer-
zési eljárás lefolytatása után 
a társasház rendben meg fog 
épülni – jelentette ki Déri Ti-
bor. (képünkön) Folytatódik a 
bérlakások korszerűsítése is, 
és természetesen megszépül 
Újpest-Városkapu egy újabb, 
eddig elhanyagolt és leromlott 
állapotú része – hangsúlyozta a 
polgármester, akinek választási 
programjában kiemelt szerepet 
kapott az újpesti lakhatási válság enyhítése, 
amihez új bérlakások építését, a meglévő 
szociális bérlakások felújítását és a kihaszná-
latlan lakások felkutatását ígérte. A bérlakás-

Megépül az önkormányzati bérház a Károlyi utcá-
ban, folytatódik a bérlakások korszerűsítése is, és 
megszépül a Városkapu környéke is, Újpest új veze-
tése nem hagyja elveszni azt a kétmilliárd forintot, 
amelyet a kerület erre a célra 2018-ban elnyert. 

k Ö z t é r

építésekkel egyébként a kerület új vezetése 
elődeinek is üzen, hiszen Újpesten 2003 óta 
nem épült egyetlen bérlakás sem – hívta fel a 
figyelmet a kerület első embere.  

Elbontják a „krízistömböt”
Hogy a projekt előkészítő munkálatai folyama-
tosak, azt egyébként mi sem bizonyítja job-
ban, mint, hogy hamarosan elindulhat annak 
a 39 önkormányzati bérlakásnak a felújítása 

is, ahova azok költöznek majd 
be, akik most az úgynevezett 
„Bocskai-Berda krízistömbben” 
élnek. Erről már Trippon Norbert 
számolt be az Újpesti Naplónak. 
Az ő házaikat ugyanis elbontják, 
és a területen egy nagyjából 
egyhektáros zöldterületet, par-
kot alakítanak ki. A bérlakások 
felújítására, a régi házak elbon-
tására és a parképítésre is ha-

marosan megjelenhet a közbeszerzési pályázat 
– hangsúlyozta a gazdaságért, költségvetésért, 
városüzemeltetésért és projektmenedzsmentért 
felelős politikus a kerületi újságnak. 

 A rossz állapotú 
házakat elbontják, 
a helyükön park lesz 

Károlyi utca 
25. szám alatt 
31 lakásos 
önkormányzati 
bérház épül. 

Trippon Norbert 
alpolgármester 
a krízistömb bejárásán
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TISZTSÉGVISELŐK

Név Idő Hely

Déri 
Tibor

minden hónap első hétfő 
16.00–18.00
időpont-egyeztetés: 231-31-31

Polgármesteri Hivatal
1041 István út 14. II. em.

Dr. Trippon 
Norbert

minden hónap első szerda 
15.00–16.00
időpont-egyeztetés: 231-31-57

Polgármesteri Hivatal
1041 István út
14. II. em. 64.

Bedő 
Katalin

minden hónap első hétfő 
16.00–18.00
időpont-egyeztetés: 231-31-37

Polgármesteri Hivatal
1041 István út
14. II. em. 61.

Kanász-Nagy 
Máté

minden hónap első szerda 
15.00–16.00
időpont-egyeztetés: 231-31-41

Polgármesteri Hivatal
1041 István út
14. II. em. 61.

Czigler 
László

minden hónap harmadik 
csütörtök 9.00–10.00
időpont egyeztetés: 231-31-11

Polgármesteri Hivatal
1041 István út
14. II. em. 64.

ÖNKORMÁNYZATI EGYÉNI KÉPVISELŐK

Dr. Barrel 
Zoltán

minden hónap első szerda 
17.00–18.00

Csokonai Gimnázium
1048 Bőrfestő utca
7–9. fszt. 10.

Rácz 
Norbert

2020. jan. 8-án, 15.00–17.00
2020. februártól minden hónap 
első szerda 15.00–17.00 óráig

Káposztásmegyer  
TRÖK Iroda
1048 Hajló utca 44.

Czinke 
Sára

minden hónap első szerda 
16.00–18.00

DK Iroda
1041 Árpád út 19. 

Szecsődi 
Tamás

minden hónap első hétfő 
16.00–18.00

Polgármesteri Hivatal
1041 István út 
14. II. em. 61.

Altfatter 
Adalbert

minden hónap első péntek 
15.00–16.00

Polgármesteri Hivatal
1041 István út 14. fszt. 27.

Dr. Szabó 
Gábor

minden hónap első kedd
17.00–18.00
facebook@drszabogabor.hu

Polgármesteri Hivatal
1041 István út 14 fszt. 27.

Szécsi 
Péter

időpont-egyeztetés: 
+36-70/423-5448    
minden hónap második szerda 
15.00–18.00   

Szabó 
Balázs

Minden hónap első hétfő  
16–18 óra

Képviselői iroda, 1042 Bp., 
József Attila utca 58.

Farkas 
István

telefonon történő megbeszélés 
alapján bármikor: 
+36-20/518-7830

Molnár 
Tibor

minden hónap második szerda 
16.00–18.00

Polgármesteri Hivatal
1041 István út
14. II. em. 61.

Perneczky 
László

telefon: +36-20/390-0566, 
email:
perneczky.laszlo@ujpest.hu

előre egyeztetett helyen 
és időben

LISTÁN BEJUTOTT ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐK

Rádi 
Attila

minden hónap második kedd 
16.00–17.30

FIDESZ Iroda
1042 Árpád út 56.

Dr. Molnár 
Szabolcs

minden hónap első hétfő 
16.00–17.00 

e-mailen történő 
bejelentkezés után
mszabolcs@ujpest.hu

Ozsváth 
Kálmán

minden hónap első hétfő 
18.00–19.00 

FIDESZ Iroda
1042 Árpád út 56. 

Dr. Dabous 
Fayez

– –

Hladony 
Sándor

Minden hó első hétfő  
16.00–17.00 

FIDESZ Iroda
1042 Árpád út 56. 

Dr. Szabó 
Béla

minden hónap
negyedik hétfő 18.00

FIDESZ Iroda
1042 Árpád út 56. 

KÉPVISELŐI FOGADÓÓRÁK

Molnár Szabolcs a Médiaszolgáltatás-támoga-
tó és Vagyonkezelő Alap (MTVA) gazdasági és 
vagyongazdálkodási igazgatójaként folytatja. 
A  sajtóban már a múlt év végén megjelent, 
hogy a listás képviselő helyére 
Nagy István érkezik majd. A volt 
alpolgármester az Újpesti Nap-
lónak megerősítette az értesü-
lést. Kérdésünkre válaszolva 
elmondta azt is: várhatóan a 
Fidesz újpesti képviselőcsoport-
ját is ő fogja vezetni. Hozzátette: 
lendületes, energikus munkára 
készül. „Nem csak azért ülök be 
a testületbe, hogy felvegyem a tiszteletdíjat” – 
szögezte le. 

Nagy István 1990-től az újpesti Fideszben 
politizál. A rendszerváltás óta folyamatosan részt 

vesz a kerület közéletében. Hétszer választották 
meg alpolgármesternek (1992, 1997, 2002, 
2006, 2010, 2014). Feladatköre a népjóléti, szo-
ciális és lakásügyek irányítása volt. 1990-1992, 

valamint 1995-1997 között az 
Önkormányzat Népjóléti és La-
kásügyi Bizottságának elnöke 
volt. A  2006-os országgyűlési 
választásokon országos listán 
szerzett mandátumot. A 2010-
es országgyűlési választásokon 
pártja budapesti listájáról jutott 
be a törvényhozásba. A 2018-
as önkormányzati választá-

sokon egyéni választókerületében alulmaradt 
Czigler László ellenzéki jelölttel szemben, így 
most kompenzációs listáról tér vissza a képvi-
selő-testületbe. 

nagy istván visszatér
a képviselő-testületbe
Lemondott mandátumáról dr. Molnár Szabolcs fideszes önkormány-
zati képviselő. A testületben Nagy István váltja majd, aki egyben a párt 
frakciójának vezetője is lesz. 

A sajtóban felröppent híresztelések ellenére a 
Tungsram mégsem vásárolja meg az Újpest FC-t. 
(Részletek a 13. oldalon.)

„Hónapokon át reménykedtünk, hogy új kéz-
be kerül a futballklub, és a történelmi címer 
visszaállítása után egy felívelő pályára áll az 
egyesület az új évtizedben” – írja Szabó Balázs, 
az Újpesti Jobbik alelnöke. 

Szabó szerint „a Nemzeti Együttműködés 
Rendszere már évek óta képtelen érdemi lépé-
seket tenni, hogy megvédje az újpesti futball-
klubot egy elszabadult hajóágyúként viselkedő 
külföldi gazdasági bevándorlótól.” 

A politikus úgy véli, „a helyzet előidézésében 
elévülhetetlen ’érdeme’ van az Újpesti Torna 
Egylet vezetőinek is, akik évek óta csöndben 
szemlélik a futballklub körül kialakult helyzetet, 

ráadásul már rég letettek a címer visszaszerzé-
séről is.” Az Újpesti Jobbik ebből arra következ-
tet, hogy a színfalak mögött a két fél kiegyezett 
egymással, mert „az UTE jelenlegi vezetése nem 
érdekelt a futballklub körüli tarthatatlan állapot 
rendezésében, épp ellenkezőleg: a jelenlegi ál-
lapotból húz hasznot.”

„Sajnos nagyon úgy néz ki, hogy a kö-
vetkező évtizedben is a középszerűség és 
a konstans morális válság fogja jellemezni 
az újpesti sportéletet. Úgy véljük, egy alulról 
szerveződő, egészséges öntisztulási folya-
mat megkezdésére lenne szükség, mind a 
futballklubnál, mind pedig az anyaegyesület-
nél, melynek motorja az egyesület sportolói, 
dolgozói és szurkolói bázisa lehetnének” – 
zárul a közlemény.

Csalódott az Újpesti Jobbik 
az Újpest fC eladásának 
meghiúsulása miatt
Az Újpesti Jobbik csalódottan értesült a hírről, hogy ismét meghiúsult 
az Újpest FC tulajdonosváltása, és aggodalommal figyeli tovább a klub 
jövőjét – derül ki a párt közleményéből. 
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mi folyik az egykori 
árpád kórház területén?

Végül a Kormányzati Ingatlanüzemeltetési és 
Beruházási Igazgatósággal történt személyes 
egyeztetésen elárulták, mi történik az egyko-
ri egészégügyi intézmény területén: a kórház 
területén a veszélyes kültéri- és épületrészek 
bontása, a belső, illetve külső kőkerítés részle-
ges bontása, az elhalt vagy korhadt növényzet 
eltávolítása, a zöld növényzet fiatalítása, a bel-
téri és kültéri hulladék eltávolítása zajlik.

A kormányzati szerv állandó kapcsolattartást 
jelölt ki, így mostantól az önkormányzat napi szin-
ten kaphat tájékoztatást a munkálatokról. 

Déri Tibor emlékeztet: november végén a 
Belügyminisztériumtól azt az ígéretet kapták, 
hogy a Kormány a IV. kerületi Önkormányzat 
beleegyezése és tudta nélkül nem vág bele az 
Árpád kórház épületét érintő beruházásba, a 
sorsáról közös döntés születik. 

 „Mi csak remélni tudjuk, hogy így is lesz” – 
teszi hozzá a polgármester.

A helyszínen a Városüzemeltetési Főosztály 
munkatársai helyszíni szemlét tartottak, do-

Az elmúlt hetekben sokan lettek figyelmesek arra, hogy az egykori Ár-
pád kórház területén különböző munkálatok folynak. Mivel az ingat-
lan jelenleg állami tulajdonban van, az önkormányzat tájékoztatást 
kért több kormányzati szervtől is, ám tőlük „kizárólag elavult informá-
ciókat” kaptak – derül ki Déri Tibor újpesti polgármester Facebook-
bejegyzéséből. 

kumentációt és jegyzőkönyvet készítettek az 
ott zajló fakivágásokról – mondta el az Újpesti 
Naplónak Trippon Norbert alpolgármester. Az 
érintett cég vállalta, hogy az önkormányzat 
vonatkozó rendelete szerint 15 napon belül 
bejelenti a fakivágásokat, melyet az általuk 
készíttetett szakértői vélemény nyomán - mely 
szerint a kivágott fák balesetveszélyesek - haj-
tottak végre. A bejelentés után az önkormány-
zat jegyzője határozatot hoz a kötelező fapót-
lásról. Az ültetendő fáknak legalább kétszer 
iskolázottnak, és 14 cm törzskerületűnek kell 
lenniük – tette hozzá Trippon Norbert. 

Novemberben döntött úgy egyhangúan az 
újpesti képviselő-testület, hogy a kerület egész-
ségügyi célokra, ingyenes vagyonjuttatásként 
visszakéri az államtól az Árpád kórház épület-
együttesét, ahol a kormány korábban hajlékta-
lanotthont, majd munkásszállót alakított volna 
ki. A képviselő-testület egyúttal felkérte a pol-
gármestert, hogy készíttesse el a tanulmány-
tervet az újpesti kórház létesítéséhez szüksé-
ges szakmai koncepcióra, és kezdeményezzen 
tárgyalásokat a kormánnyal. Egyúttal felkéri a 
kabinetet, hogy mielőbb hozzon határozatot 
a kórház létesítéséről, és biztosítsa az ehhez 
szükséges kormányzati forrásokat.

Az újpesti önkormányzat a tervezési költsé-
gekre jövőre 100 millió, támogató kormány-
döntés esetében pedig 2021-ben 900 millió 
forintot különít el saját forrásaiból.

A kerület 2018-ban nyert el több mint 800 
millió forintot az Egészséges Budapest Prog-
ramban, és a pénz egy részét az SZTK kom-
forthűtési és árnyékolástechnikai felújítására 
különítették el. Az önkormányzat korábbi ve-
zetése 2019 októberében meg is állapodott 
a közbeszerzésen nyertes céggel a 222  klí-
maberendezés beszerzéséről és beépítéséről. 

A munkát azonban nem lehetett volna a támo-
gatási szerződésben előírt 2019. év végi ha-
táridőre befejezni, ezért az új városvezetés 
hosszabbítást kért a humántárcától, így végre 
megvalósulhat a 278 millió forintos projekt, 
amelyhez az állami támogatás 205 millió fo-
rint. A munkaterület átadása tavaly megtörtént, 
és javában folynak már az előkészítő munkák 

nyárra klimatizált lesz az sztk!
Nyár elejére már klimatizált terek várhatják az újpesti szakrendelőben 
a betegeket – jelentette be közösségi oldalán Trippon Norbert alpol-
gármester. 

is, amelyek a következő napokban egy inten-
zívebb és látványosabb szakaszba kerülnek – 
közölte a témában tartott hétfői projektértekez-
let után Újpest gazdasági alpolgármestere, aki 
posztjában türelmet kért az újpestiektől a be-
ruházással járó várható kellemetlenségekért. 
A szakrendelő szerdai tájékoztatása szerint a 
következő napokban az ideiglenesen munkate-
rületté váló mosdókban lesz szükség részleges 
lezárásokra. A betegeket is érintő munkálatok-
ról folyamatosan táblák tájékoztatják majd az 
intézménybe érkezőket. 

Projektértekezleten 
határozták meg az 
ütemtervet 
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– Kupper András fideszes politikus, az 
SZTK korábbi vezetője a HírTV-nek azt 
nyilatkozta, az Ön kinevezésével „a pá-
lyázati kiírásnak nem megfelelő döntés” 
született, mivel Ön nem rendelkezik a 
kiírásban feltételként megjelölt végzett-
séggel. Igaz ez?

– A válasz egyszerű: nem. A részletes válasz: 
két diplomám is van, közgazdász is vagyok, meg 
egészségmenedzser is. Több mint 10 éves ve-
zetői gyakorlattal rendelkezem, és nagyon sok 
éves önkormányzati tapasztalattal: voltam kép-
viselő, tanácsadó, önkormányzati vállalatvezető. 
Beszélek angolul, tudok számítógépet használ-
ni. Két évig az Országos Egészségbiztosító he-
lyettes vezetője voltam, de valóban soha nem 
voltam patológus, mint Kupper doktor. Talán ez 
lehetett szerinte a probléma. 

– Miután 2009-ben kilépett az SZDSZ-
ből, az országos közéletben csak alkalom-
szerűen hallhattunk Önről. Mivel telt az 
elmúlt tíz éve?

– Hát az elég változatos volt. Négy évig egy új 
liberális pártot próbáltunk életre kelteni, de nem 
sikerült. Aztán írtam pár tanulmányt, a Korrupció 
Kutató (CRCB) adott erre lehetőséget. Az elmúlt 
két évben a fiamnak segítettem, egyéni vállal-
kozó, és olyan lakásokat menedzsel, amelyeket 
turisták vesznek rövid időre bérbe.

– Milyen állapotban vette át az intéz-
ményt?

– Ha az októberben megválasztott új város-
vezetés és testület nem szavazott volna meg 
novemberben több mint 140 millió Ft-ot, igen 
komoly hiánnyal, veszteséggel kellene a 2019- 
es évet zárni. Nagyon hosszúak az előjegyzési 
listák, vagyis nagyon hosszú ideig kell a bete-
geknek várni, míg eljuthatnak egy ultrahangvizs-
gálatra, vagy pl. egy kardiológus szakorvoshoz.

– A tavaly őszi kampány egyik kiemelt 
témája volt a Szakrendelő helyzete. Az in-
tézményben tapasztalható orvoshiány té-
nyét a korábbi alpolgármester is elismer-
te. Hogyan tervezi a probléma enyhítését?

– Minden megoldást bevetünk, a város veze-
tői teljes támogatásukról biztosítottak. Ha lakás 
kell az új orvosoknak, a Vagyonkezelő segíteni 
fog, ha pluszforrás kell, magyarul pénz, az ön-
kormányzat növeli az intézmény támogatását. 

– A munkaerőhiányon túl az intézmény 
technikai felszereltségét megfelelőnek 
tartja?

– Van egy elég hosszú lista, hogy a szakor-
vosoknak mire lenne szükségük, de a vérvételi 
labor öreg székeit is ki kell cserélni, az év végén 
kapott állami pluszpénz nem kis hányadát erre 
kell fordítani.

– Újpest-szerte beszédtéma, és az előbb 
Ön is említette, hogy egyre hosszabbra 
nyúlnak az SZTK várólistái. Reményked-
hetnek benne az újpestiek, hogy rövidebb 
várakozás után hozzájuthatnak az ellátás-
hoz?

– Egyértelmű igen a válaszom, a pályázatom 
egyik legfontosabb része ez volt. A szakem-
berhiány orvoslásán túl a munkakörülmények 
és -feltételek javítása, a szervezet optimalizált 
működése, a rendelési idők betartása is sokat 
fog segíteni.  

– 2018-ban a kerület előző vezetése ígé-
retet tett az egynapos sebészeti eljárások 
bevezetésére az SZTK-ban, ám erre azóta 
még nem került sor. Mikorra teremthetőek 
meg ennek a feltételei?

– Az önkormányzat 2018-ban elnyert egy ko-
moly pályázatot, ami többek közt a most üresen 
álló hetedik emelet felújítását is szolgálja. Ezt 
követő lépésként, amennyiben a NEAK hajlandó 
finanszírozni az egynapos sebészetet, ott már ki 
lehet alakítani. Ha nem lehet állami finanszíro-
zást mögé tenni, nem lehet megcsinálni, mert 
ennek költségeibe az önkormányzat és a kerü-
let is belerokkan. A testület egyébként, pártál-
lástól függetlenül, a kórház aktív részlegének 
újranyitását szeretné. Amennyiben van rá esély, 
az egynapos sebészetnek még a gondolata is 
feleslegessé válik. Vagyis még sok mindent kell 
eldönteni, mérlegelni.

– Az Újpesti Szakrendelő 350 millió fo-
rintos állami póttámogatást kapott tavaly 
év végén. Mire tervezik költeni ezt az ösz-
szeget?

– A pénz valóban megérkezett az év utolsó 
napján, ám ehhez egyelőre nem nyúlhatunk, 
folyó működésre nem fordíthatjuk. Felhaszná-
lásáról szakmai tervet kell készítenünk, amelyet 
önkormányzati és kormányzati szinten is jóvá 
kell hagyni. Február végére-március elejére dől 

„minden megoldást bevetünk”
Ungár Klárával, az Újpesti Szakorvosi Rendelőintézet új ügyvezető igaz-
gatójával többek közt az elődje által kétségbe vont végzettségéről, az 
SZTK jelenlegi helyzetéről, az orvoshiányról, a kilométeres várólistákról 
és az egynapos sebészet bevezetésének kilátásairól beszélgettünk. 

el, hogy milyen fejlesztésekre költhetjük ezt az 
összeget. A szakmai terv elkészítésébe bevonjuk 
a Szakrendelő orvosait és egészségügyi dolgo-
zóit, illetve a háziorvosokat is. 

– Mik azok a minimális célkitűzései, 
amelyeket mindenképp el szeretne érni az 
intézmény élén?

– Szeretném, ha érezhetően lerövidülne a 
várakozási idő, kardinális kérdésnek tartom a 
betegek gyors diagnózishoz jutását. Van olyan 
szakma, amit visszahoznék a rendelőbe. Pél-
dául a belgyógyászat. Szeretném humánussá 
és egyben gazdaságossá tenni a rendelőt. Ez 
utóbbi szinte lehetetlen a kormányzat jelenlegi 
egészségpolitikája miatt, de nem kizárt, hogy 
nyáron újragombolják a kabátot, és visszateszik 
az egészségügy működési kasszájába, amit 10 
éve kivesznek. Ha az egészségügy „reformja” 
továbbra is „a minél kevesebb embert lehessen 
ellátni” irányába fog haladni, Újpest lakossága 
csak és kizárólag az önkormányzat erejében és 
segítő szándékában bízhat.

BG

Szeretném, 
ha érezhetően 
lerövidülne 
a várakozási 
idő, kardinális 
kérdésnek tartom 
a betegek gyors 
diagnózishoz 
jutását. 

”
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elvetődik a kérdés, a politikai 
döntés mögött csak az 1948-tól 
kialakuló erőszakos központosí-

tási törekvések álltak, vagy a gazdasági, tár-
sadalmi fejlődés előzményei is szükségessé 
tették?

A főváros és a peremvidék egyesítésének 
jövőbeli lehetőségét Bárczi István már 1906. 
június 19-én, főpolgármesteri székfoglalójá-
ban megfogalmazta: „a szomszéd községek 
bekebelezésének kérdése, közigazgatási, vá-
rosfejlesztési, közegészségügyi és szociális 
szempontból egyike lesz a jövő minden 
tekintetben nagyfontosságú kérdéseinek.” 

A peremterületek fejlődése nagy különb-
ségeket mutatott, az egységes közigazgatás 
bevezetésével a fővárossal azonos szintre kí-
vánták hozni.

Újpest esetében a kiegyezés után megindult 
nagyarányú ipari fejlődés együtt járt a városi 
lakosság számának megsokszorozódásával 
is. Tudjuk, hogy településünk 1907-re igazi, 
szervezett iparvárossá, 1910-re gazdasági 
mutatóit tekintve az ország negyedik ipari vá-
rosává vált. Lakosságának száma megközelí-
tette a 60.000 főt. 

Az első világháború ugyan megnehezítette a 
társadalom életét, a nagyipar esetében viszont 
fejlődést hozott a hadiipari termelés (bőrgyárak). 
A trianoni békét követő határmódosítás miatt 
határon túlra került gyárak helyett új üzemek 
épültek. Újpesten textilipari cégek létesültek, 
melyek szintén sok munkalehetőséget biz-
tosítottak, mind nagyobb szívóerőt jelentve a 
vidéken nehezebb körülmények között élők 
számára. Az elcsatolt területekről kitelepítettek 
is sok esetben a Budapest környéki települése-
ken találták meg életfeltételeiket, a viszonylag 
olcsóbb lakás-, és biztosabb munkalehetősé-
geket. Városunk, sajátos fejlődésének köszön-
hetően jó életminőséget jelentett a betelepülők 

számára.  A Károlyi család jótékony fejlesztései 
(a lóvasút majd a villamosközlekedés kezde-
ményezése, támogatása, kórházépítés) és a 
helyi polgárság felelősségteljes gondolkodása 
teremtette meg ezt. Az önálló közműrendszer 
fokozatos kiépítése, kórházak építése, civil 
szervezetek által kezdeményezett közintéz-
mények létrehozása, a gyárak vezetése által 

épített munkáslakások a területi növekedés-
hez is hozzájárultak. A főváros közelsége miatt 
gyorsan bekövetkezett az „összenövés”. Újpest 
népessége napi szinten kapcsolódott a főváros-
hoz, munkába, iskolába járás, kulturális igények 
kielégítése tekintetében.      

Az 1938-as adatok szerint a főváros és 
peremvidékeinek területe az ország 0,5%-a 
volt, de itt élt a lakosság 17%-a, itt létesült 
az üzemek 47%-a és a hazai ipari termelés 
57 %-a. Újpesten az 1900-as évek elején 15 
nagyvállalat működött, 1930-ra számuk 80-ra 
nőtt. Az egymásra utaltság azonban nem talált 
támogatásra ekkor még. A helyi vezetés tartott 
a magasabb fővárosi vámrendszer negatív ha-
tásaitól, a munkásmozgalom koncentrálódá-
sától, és nem utolsósorban a közigazgatásban 

háttérbe szoruló szerepüktől. Természetesen 
a megye sem támogatta jó adófizetőinek el-
vesztését. Az egyesítés a háború miatt háttér-
be szorult. 

1948-tól viszont az új, központosított, állami 
gazdaságpolitika ismét előtérbe helyezte 
a kérdést. Az 1950-től létrejött változás 
Újpesten is hozott eredményeket. Öt éven 
belül megépült a szakorvosi rendelőintézet, 
a mai Szent László utcai lakótelep, az Állami 
Áruház, a Béke úti és Fóti úti vasúti aluljáró, 
több mint 3000 fm vízvezeték, 2000 fm 
gázvezeték. Mindez a teljesség igénye nélkül. 
A központosítás azonban elvette a „kisvárosi” 
összetartozás érzetét, a helyi közigazgatás 
végrehajtó szintje visszalépést jelentett a me-
gyei városnak. A pár éven belül bekövetkező 
fővárosi lakásépítési programmal járó költöz-
tetések gyökértelenséget, a lakóhelyért való 
felelősségérzet gyengülését eredményezték. 
Az „újpestiség” érzését az itt élők lokálpatri-
otizmusa tartotta, tartja életben.  

SZÖLLőSy MARIANNE 

Helyünk a nagyvárosban

F

Nagy-Budapest 70 éves. Létrehozását az 1949. évi XXVI. törvény ren-
delte el, mely 1950. január 1-jén lépett hatályba. A törvény során az 
1873-ban létrehozott székesfővároshoz csatoltak hét megyei jogú 
várost (Kispest, Pestszenterzsébet, Pestszentlőrinc, Rákospalota, Új-
pest) és 16 községet (Albertfalva, Békásmegyer, Budatétény, Cinkota, 
Mátyásföld, Nagytétény, Pesthidegkút, Pestszentimre, Pestújhely, Rá-
koscsaba, Rákoshegy, Rákoskeresztúr, Rákosliget, Rákosszentmihály, 
Sashalom és Soroksár). A törvény 2. paragrafusa értelmében a főváros 
egyesített területe közigazgatási szempontból kerületekre tagozódott. 
A kerületek számát, határát és elnevezését a minisztertanács rendelet-
ben állapította meg.

mi? ÚJság? 
száz éve friss 
Hírek

Szöllősy Marianne, az Újpesti 
Helytörténeti Gyűjtemény ve-
zetője kéthetente jelentkező 
sorozatában olyan érdekes-
ségeket mutat be városunk 
múltjából, amit eddig bizo-
nyára kevesen ismertek. 

Épül a Béke úti aluljáró 
Újpest és Angyalföld 
határán
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A frissen 
átadott SZTK
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A reklámfelülettel is rendelkező, közel 30 
éves órák az ESMA Reklám Zrt. tulajdoná-
ban voltak. A cég egy fővárosi rendelet miatt 
reklámozási célra már évek óta nem hasz-
nálhatta a berendezéseket, fenntartásuk 
viszont egyre drágább volt, ezért tavaly év 
végén a társaság mind a 25 budapesti köz-
téri óráját elbontotta, és nem tervez újakat 

Eljött január hatodika, vízkereszt napja, na-
gyon sok otthonban ilyenkor szedik le a szent-
estére gyönyörűen feldíszített karácsonyfákat. 
Mi is sokat tehetünk azért, hogy az ünnepi ru-
hájukat vesztett, csupasz fenyők ne szomor-
kodjanak sokáig a kerület utcáin, parkjaiban. 

Az Újpesti Városgondokság azt kéri, NE dobjuk 
ki a közterületekre, parkokba, utcára, úttestre a 
fákat, hanem, ha azok kisebbek két méternél, 
tegyük a hulladéktárolók mellé, vagy vigyük el 
a kijelölt közös gyűjtőhelyekre, hogy a Fővárosi 
Közterület-fenntartó (FKF) elszállíthassa. 

Ha nehezen is, de ideért és havat is hoz a tél. Ha hó 
és jég, akkor pedig síkosságmentesítés. De ki, hol és 
mivel takarítson? 

Úgy tűnik, ha késve is, megjött és havat is hozhat magával a tél, azaz 
az utak, járdák jegessé, havassá válhatnak, így érdemes újra átnézni, 
kinek mi a dolga ilyenkor. A közúthálózatot, a parkokat és ezek sétánya-
it, illetve az ingatlanokhoz nem csatlakozó járdákat és kerékpárutakat 
a közterület-fenntartóknak kell mentesíteniük a hótól és jégtől, ám a 
magántulajdonban álló ingatlanok előtti járda megtisztítása már nem az 
ő feladatuk – figyelmeztet az Újpesti Városgondnokság. 

A tulaj dolga
A hatályos fővárosi, valamint helyi önkormányzati rendeletek alapján 
ugyanis az ingatlan tulajdonosa, kezelője vagy használója köteles gon-
dozni az ingatlana előtti járdát, valamint a járda és a kocsiút közötti 
területet. És ez nemcsak a családi, de a társasházakra is vonatkozik. 
(Ahol bolt nyílik az utcára, ott nyitvatartási időben az üzemeltető dolga 
a síkosságmentesítés!) Ha ezeken a helyeken valaki elcsúszik, és ne 
adj’ isten eltöri valamijét, a balesetért a járdaszakaszhoz csatlakozó 
ingatlan tulajdonosa, kezelője tehető felelőssé, és ez alól a síkosságra 
vagy a jegesedésre figyelmeztető tábla sem mentesít. 

Sózni vagy nem sózni? 
Egy kormányrendelet szerint (belterületi) közterületen, az úttest kivé-
telével, csak olyan anyag használható síkosságmentesítésre, amely 
nem árt a közelben lévő fás szárú növényeknek. Ez azt jelenti, hogy a 
járdát sem lehetne sózni azokon a közterületeken, ahol ilyen növények 
vannak, ám a sózókat egyelőre sem a rendelet, sem a szabálysértési 
törvény nem bünteti, így, ha az ingatlantulajdonos mégis ezt a módszert 
választja, bírság nélkül megússza. A közös érdek azonban az, hogy kör-
nyezetbarát anyagot használjunk.

ne az utcára dobjuk
ki a fenyőket!

k Ö z t é r

Nagyon sokan keresik tanácstalanul vagy éppen felháborodva az Új-
pestről eltűnt köztéri órákat. Azok ugyanis, akik az Árpád út–Váci út 
csomópontjában, az Árpád út-István út vagy éppen az Árpád út–Rózsa 
utca kereszteződésében jártak, évek óta szinte automatikusan pillan-
tottak fel a szerkezetekre, amelyek nemcsak az időt mutatták, de azt 
is, hogy éppen hány fok van.

állítani a helyükre – tudta meg az Újpesti 
Napló Erdődi Józseftől, a társaság műszaki 
vezetőjétől.

Az újpesti önkormányzathoz is sok panasz 
érkezett az órák hiánya miatt, ezért a Város-
háza mindent megtesz azért, hogy amilyen 
gyorsan csak lehet, valahogyan pótolja azo-
kat.

be leszünk sózva? 

A fákat idén is elviszi az FKF, ha 
azokat a kuka mellé vagy a kijelölt 
gyűjtőpontokra tesszük ki. 

Az FKF idén is kijelölte a fővá-
rosi kerületekben a fenyőfa-
gyűjtő pontokat, ezek Újpes-
ten a következők: 

Szigeti József u. (parkoló,
Árpád úti víztorony mögött)
Erzsébet u. – Tél u. (parkoló sarka)
Rózsa u. – Elemi u. (parkoló vége)
Ványoló u. – Lakkozó u. sarok
Kordován tér – Bőröndös u. (parkoló)
Hajló u. – Nádasdy u. (parkoló)
Sárpatak u. – Hargita u. (parkoló)
Csíkszentiván u. - Homoktövis
(parkoló)
Hajló u. – Pácoló utcával szemben 
(parkoló)

kiderült, mi történt Újpest köztéri óráival

az eltűnt idő nyomában
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Az egykor csaknem húszezres helyi zsidóság 
központja a Berzeviczy utcai zsinagóga. 1885-
86-ban épült, és esztétikai, valamint kivitele-
zési minőségével, no meg méretével is jelezte, 
hogy a főváros melletti ipari peremtelepülés, 
az önállóságát éppen 70 éve elvesztő Újpest 
saját arculat kialakítására törekszik. Az ima-
hely mérete is arról tanúskodik, hogy Magyar-
ország egykor ötödik legnagyobb népességű, 
termelési volumenét tekintve pedig második 
legnagyobb városa és lakói bizakodva tekin-
tettek a jövőbe.

A zsidók újpesti megtelepedését és közös-
ségük gyarapodását több tényező is segítet-
te. Ezek között talán a legjelentősebb, hogy 
amikor a Károlyi-birtok felparcellázása után 
idetelepedett vegyes lakosság 1840-től önálló 
községként működhetett, akkor a gróf – fele-
kezettől függetlenül – minden lakosnak teljes 
jogegyenlőséget és kereskedelmi státuszt biz-
tosított.

Szerdócz Ervin főrabbi azt mondja, hogy 
a bőrfeldolgozás és a faipar mellett a keres-
kedelem tartozott a helyi zsidó vállalkozók fő 
profiljához. Az egyre vagyonosabb közösség 
megengedhette magának, hogy impozáns zsi-
nagógát építtessen. A Trianon után beszűkülő 
hazai piac még „csak” gazdasági, kapcso-

lattartási nehézségeket, az 1944-es német 
megszállás, illetve az azt követő elhurcolások 
viszont már katasztrófát jelentettek a helyi 
zsidóknak. Az akkor 70-80 ezres városban 

csaknem minden ötödik lakos izraelita volt, 
közülük csak néhány ezren élték túl a má-
sodik világháborút. A zsinagóga is károkat 
szenvedett. – Ez sokkal szebb volt – mondja a 
főrabbi, körbemutatva a neológ imaház falain. 

az Úr háza mindenkié
Nem csak hitéleti, hanem komoly szociális munka is folyik az újpesti 
zsidó közösség berkein belül. A hanuka idén egybeesett a Krisztusban 
hívők karácsonyával, a fény eljövetele pedig mindenkinek a reménysé-
get jelenti.

– Ahol most egyszínű felületeket látunk, ott 
valaha gazdagon kimunkált díszítőfestés volt, 
gyönyörűen nézett ki – teszi hozzá.

A közösség a múltban is jó viszonyt ápolt 
a helyi keresztényekkel. Venetiáner Lajos, aki 
a XIX. század legvégén volt Újpest főrabbija, 
rendszeresen tartott közös fogadóórákat a 
helyi katolikus és protestáns papokkal, lelké-
szekkel; ilyenkor egymás felekezeteinek híve-
ivel volt módjuk találkozni, meghallgatni őket. 
Szerdócz Ervin pedig megtisztelőnek érzi, 
hogy a zsidók legszentebb napján, a szomba-
tok szombatján a keresztény-keresztyén egy-
házi vezetők ma is megtisztelik jelenlétükkel 
az izraeliták szertartását.

Nem pusztán a metafizika és a hitélet játszik 
szerepet az újpesti zsidó közösség központjá-
ban, hanem a fizikai valójában létező ember is. 
A zsinagóga mellett idősotthon is van, amely 
nem csak a zsidók részére áll nyitva. Az itt 
lakók teljes ellátást kapnak, orvosi felügyele-
tet és szabadidős programokat is szerveznek 
nekik. De nem csak idősek otthona van itt, 
hanem szociális ellátó intézmény is. Itt moz-
gásukban korlátozott, vagy éppen szellemileg, 
esetleg mentálisan sérült embereket gondoz-
nak. Szerdócz rabbi azt mondja, hogy itt sem 
feltétel a zsidó származás, de a közösség ere-
je fontos tényező, ahogyan az Ézsaiás próféta 
könyvében és a zsinagóga főhomlokzatán is 
olvasható: békében másokkal, vallva, hogy az 
Úr háza mindenkié.

BODACZ BALÁZS
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A régi idők karácsonyának hangulatát idézték 
fel Jókai Melyiket a kilenc közül című elbe-
szélésének színpadra alkalmazásával. Meg-
elevenedett előttünk a szegény cipészmester 
műhelye, kilenc gyermeke, a vásári forgatag, 
és az emeleten lakó gazdag úr szalonja. 

Az ifjú előadók átélten jelenítették meg 
a nélkülöző, ám szeretetben gazdag csa-
ládot, és a vagyonos, magányos uraságot. 
A közönség számára hitelesen jelent meg az 

ellentét a szeretetteli szegénység és a rideg 
gazdagság között. A díszlet és az énekkar 
élményszerűbbé tette a megható előadást, 
amit Tuza Márta tanárnőnek, Aranyosi Lóránt 
tanár úrnak, az énekkar vezetőjének és Kallai 
Klára tanárnőnek, a darab betanítójának kö-
szönhetünk.

Ez a meghitt hangulatú műsor egyfajta 
ajándék volt mindenki számára.

KALLAI KLÁRA

régi idők karácsonya a károlyiban
December utolsó tanítási napját az Újpesti Károlyi István Általános Is-
kola és Gimnáziumban karácsonyi hangulat töltötte be. Nemcsak az 
osztályokban ünnepeltek, a gimnázium 9. évfolyamának diákjai egy 
különleges előadással is kedveskedtek a felső tagozatnak és a gimná-
zium tanulóinak, tanárainak.
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Adómentességet kapnak 
a négygyermekes anyák
Január 1-jétől élethosszig mentesülnek a 
munkával szerzett jövedelmek utáni személyi 
jövedelemadó, azaz az szja fizetése alól azok 
az anyák, akik négy gyermeket szültek vagy 
fogadtak örökbe, és saját háztartásukban ne-
velték őket legalább 12 évig. 

Itt a nagyszülői gyed
Január 1-jén életbe lépett a nagyszülői gyed, 
így a még nem nyugdíjas nagyszülők is jo-
gosulttá válhatnak gyermekgondozási díjra 
(gyed), ha vállalják, hogy részt vesznek unoká-
juk gondozásában, nevelésében, amíg a szü-
lők dolgoznak. Egyszerre csak az egyik nagy-
szülő, de akár több unoka után is felveheti a 
juttatást. A nagyszülői gyed összege havonta 
legfeljebb a mindenkori minimálbér kétszere-
sének 70 százaléka, tehát 2020-ban 225 288 
forint lehet. 

Nőtt minimálbér, a garantált 
bérminimum és a gyed 
Januártól 8 százalékkal nőtt a minimálbér és 
a garantált bérminimum összege. Előbbi 149 
ezerről 161 ezer forintra, utóbbi 195 ezer fo-
rintról 210 ezer 600 forintra emelkedik. A mi-
nimálbér emelkedésével 225 288 forintra nő 
a gyermekgondozási díj, a GyED maximális 
összege, és még több diákhitelt engednek 
el az anyukáknak. A családi adókedvezmény 
idén nem emelkedik, egy gyermek esetén havi 
10 ezer, két gyermek mellett gyermekenként 
havi 20 ezer, legalább három gyereknél pedig 
gyerekenként 33 ezer forinttal csökkenhet a 
szülő személyi jövedelemadója.

Magasabb a nyugdíj
Az inflációval arányosan, 2,8 százalékkal emel-
kedtek a nyugdíjak, hogy megőrizzék a reálér-
téküket. Egy 2,8 százalékos emelést követően 
az átlagnyugdíj összege 134 154 forintra emel-
kedett január 1-től. A nyugdíjkorhatár 2020-ban 
64,5 év lesz. 

Ingyen utazhatnak 
az álláskeresők 
Január 1-jétől ingyen utazhatnak a BKK jára-
tain a nyilvántartásba vett budapesti álláske-
resők. Az ehhez szükséges díjmentes bérletet 
havi rendszerességgel lehet kiváltani a Buda-
pesti Közlekedési Központ (BKK) bérletpénztá-
raiban és ügyfélközpontjaiban. 

CSOK és lakáshitel
A  falusi csok  keretében preferált közel két 
és fél ezer településen január 1-jétől áfa-
visszatérítési támogatás vehető igénybe 5 
millió forint összeghatárig, lakóingatlan építé-
se mellett már bővítésre és  felújításra is, és 
kedvezményes kamatozású lakáshitelt vehet 
fel az, aki környezetbarát energiabesorolású 
lakást tervez venni. 

Változó árak a postán
A 30 grammos sima levél ára nőtt, az 50 gram-
mosé csökkent január 1-jétől. Az új ár 50 gramm 
tömeghatár alatt közönséges leveleknél 135 fo-
rint, a belföldi elsőbbségi levél díja pedig 185 
forint. Az 500 grammos tömeghatárú levelek 
elsőbbségi kézbesítése 515 forint, a nem el-
sőbbségieké 390 forint. A 2 kilogrammig terjedő 
elsőbbségi levelek ára 1490, a nem elsőbbségi-
ek ára 1185 forint január 1-jétől. 

e10-essel jön a nagyszülői gyed

2020 az élet minden területén ko-
moly változásokat hozott, ezeket 
gyűjtöttük egy csokorba.  
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Magas élettani értéke segít a depresszió, 
a kimerültség elkerülésében. Sok karotint, 
B1, B5, B6, E vitamint, K vitamint, folsavat, 
triptofánt, valamint kalcium, magnézium, 
cink és vas ásványi anyagokat tartalmaz. 

Rostokban gazdag, ez segíti az emésztést. 
Lassú felszívódása miatt mérsékli a vércu-
korszint emelkedését. 

A csicseriborsó fűszerei: római kömény, 
fahéj, koriander, gyömbér, menta.

Csicseriborsókrém: 30 dkg főtt csicse-
riborsó, 3 gerezd fokhagyma, 1 citrom leve, 
2 evőkanál olívaolaj, 1 evőkanál szezámkrém 
(tahini), só, bors. Összeturmixoljuk a hozzáva-
lókat, a csicseriborsó levével szabályozzuk a 
krém állagát. Olívabogyóval tálaljuk.

Falafel: 30 dkg csicseriborsó-konzerv, 1 
fej hagyma, 3 gerezd fokhagyma, 1 csomó 
petrezselyem. A hozzávalókat aprítógépben 
felaprítjuk, hozzákeverünk 1 db tojást, 2-2 

teáskanál római köményt és koriandert, 0,5 
teáskanál sütőport, ízlés szerint sót, borsot, 
chilit. Vizes kézzel golyókat formálunk, és 
olajban pirosra sütjük.

Csicseriborsós kuszkusz: 25 dkg 
kuszkuszt leöntünk forrásban lévő vízzel, 
hogy ellepje, megsózzuk és 15 percig leta-
karjuk. 25 dkg csicseriborsó-konzervet le-
csepegtetünk, kevés olajon átpirítjuk, petre-
zselyemmel, római köménnyel, sóval, borssal 
ízesítjük. Végül összekeverjük a kuszkusszal, 
ami felvette az összes vizet.

Csicseriborsós ragu: 20-20 dkg fel-
kockázott sárgarépát, cukkinit, padlizsánt, 
zellert 1 db aprított póréhagymát repceolajon 
puhára párolunk. 0,5 kg csicseriborsó-kon-
zervvel összekeverjük. Fűszereket adunk 
hozzá: só, bors, koriander, reszelt friss gyöm-
bér, petrezselyem. Átpirítjuk az egészet.

LETTNER ANNAMÁRIA

Csicseriborsós ételek
A csicseriborsó az arab világban mindennapos élelem. Lehet feltét, 
köret, önálló étel, salátaalap vagy kenyérkrém.

Többe kerül a cigi,
a benzin és a lottó 
Január 1-jével tovább emelkedett a cigaretta 
és a fogyasztási dohány jövedéki adója, amely 
három lépcsőben, 2021. január 1-jére éri el 
az uniós adóminimumot. Év elejétől 250-ről 
300 forintra emelkedett a legnépszerűbb ha-
zai lottójátékok, az ötös és hatos lottó, vala-
mint a skandináv lottó alapjátékainak ára, és 
nőtt a nyereményalap is. 

Már nem érvényes 
az Erzsébet-utalvány
Január 1-jétől értéktelenné váltak az Erzsé-
bet-utalványcsalád elemei: az Étkezési, az 
Ajándék, a Kultúra, a Sport és a Ruházati 
Erzsébet-utalványok Erzsébet-utalvány Plusz 
kártyára töltve egységesen 2019. december 
31-ig voltak érvényesek.

Búcsú a régi tízezrestől
Az év elejétől már nem használható a régi tí-
zezres bankjegy, 2020-tól csak az új bankjegyek 
maradnak forgalomban. A régi típusú bankók a 
bank- és postafiókban három évig, a Magyar 
Nemzeti Bankban (MNB) húsz évig díjmentesen 
válthatók be azonos címletű fizetőeszközre. 

Megszűnt az eva, jön a turizmus-
fejlesztési hozzájárulás
2020-ban már nem lehet evázni, az adórend-
szer egyszerűsítése okán megszűnt ugyanis 
az egyszerűsített vállalkozói adó. Az év első 
napjától 13 százalékról 12 százalékra mér-
séklődött a kisvállalati adó (kiva), 18-ról 5 
százalékra pedig a szálláshely-szolgáltatások 
áfakulcsa, a szállásadóknak azonban 4 szá-
zalékos turizmusfejlesztési hozzájárulást is 
kell fizetniük. Január 1-jétől elvileg minden 
szállásadó online jelenti a vendégei minden 
adatát, beleértve az idegenforgalmi adót is, 
legalább is kötelezett erre. 

Megjött az E10-es benzin
Az autósoknak áremelkedést hozott az új esz-
tendő. A benzin litere 9, a gázolajé 6 forinttal 
drágult. De nemcsak az árak változtak a benzin-
kutakon, hanem a benzin összetétele is. A 95-ös 
üzemanyagba több bioetanol került, és azt már 
E10-esnek nevezik. Ez a változás elsősorban 
azokat érintheti, akiknek 15 évesnél idősebb 
autójuk van, szakértők szerint ugyanis ezek kö-
zött lehet olyan, amelynek a gumi alkatrészei és 
csövei nem igazán szeretik az E10-est, amely 
az üzemanyagrendszer rozsdásodását is okoz-
hatja. Ennek érdemes utánanézni, és ha kell, 
drágább benzinre váltani, mert ez még mindig 
olcsóbb, mint a javíttatás.

k Ö z t é r
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A helyiek elmondása 
szerint a mínusz 2-3 
fokos hőmérséklet 
már-már kánikulai 
időjárásnak számít itt 
télen.

Kedden hajnalban indultunk útnak Moszkvába. 
A fedélzeten 16 újpesti – jórészt a röplabdás 
szekció. Kis metrózgatás, karácsonyi vásár a 
Vörös téren, ebéd a Kreml tövében, kocsmázás 
a belvárosban – szokásos programok. Késő este 
ment tovább a gépünk, ezért az egész nap és az 
egész város a miénk volt.

Mindannyian izgatottan vártuk, hogy milyen 
lesz az út a legendásan rossz hírű, egycsillagos 
orosz fapados légitársasággal, a Pobedával. 
Kétségtelen, hogy a kifejezetten olcsó repülője-
gyért nem várhat sokat az ember, de azért még-
sem mindegy, hogy az 5 órás repülőutat milyen 
körülmények között töltjük el. Olcsó húsnak eb-
ben az esetben valóban híg volt a leve: a gép 
csurig tele volt, mindannyian véletlenszerűen 
kisorsolt helyet kaptunk, és mindenki kénytelen 
volt az egész utat a saját székében végignyomo-
rogni. Kiszolgálás, étel, ital nem volt – kérésre 
lehetett kapni egy pohár vizet, ennyi volt a luxus. 
Amúgy pontosan és biztonságosan elszállított 
minket négyezer kilométerrel arrébb, csak hát 
az a fránya kényelem…

Hajnalban érkeztünk meg Krasznojarszkba – 
legalább négy időzónát ugrottunk Moszkvához 
képest. Még sötét volt, amikor landolt a gépünk 
a várostól 40 km-re található repülőtéren. Mind-
össze -7 fok volt a kinti hőmérséklet, ami nyilván 

hidegnek hideg, de mégsem az a brutális fagy, 
mint amire mindenki számítana télen Szibé-
ria közepén. A terminál vadonatúj és gyönyörű 
szép, nagyon kellemes tehát az első benyomás. 
Krasznojarszk egyébként – ha hinni lehet a 
Wikipédiának – Oroszország 14., Szibéria har-
madik legnagyobb városa (Omszk és Novoszi-
birszk mögött). Bármennyire is messze van, egy-
általán nem nevezném ázsiainak a várost, hiszen 
lakossága 90%-ban orosz, hangulata, épületei is 
abszolút európai jellegűek. Mint a legtöbb szibé-
riai városban, itt is több, egymással párhuzamos, 
nyílegyenes és végtelen hosszúságú sugárút 
(ebben az esetben a Lenin, a Marx és a Béke 
sugárút) alkotja a város fő ütőerét, és így az „óvá-
ros” szabályos négyzethálós formát alkot. Van 
egy nagyon szép főterük is, természetesen az 

elmaradhatatlan sztálinista kinézetű pártházzal 
és a Lenin-szoborral. 

Mindannyian azt gondoltuk, hogy a nap 
közbeni városnézésnek a hideg lesz a legna-
gyobb akadálya, de végül tévedtünk. A helyiek 
elmondása szerint a mínusz 2-3 fokos hőmér-
séklet már-már kánikulai időjárásnak számít 
itt télen. A szűk keresztmetszetet tehát nem a 
fagy, hanem a rendkívül rövid nappal jelentet-
te: a Nap 9 óra körül kelt és délután 3 óra után 
már el is bújt.

A mérkőzés színhelye az 5 ezer férőhelyes, 
egy éve felújított Ivan yarygin Sportpalota volt 
a Jenyiszej egyik szigetén. A meccs az elején 
nagyon jól alakult, nagy izgalmak közepette si-
került megnyerni az első, majd aztán később a 
második szettet is, így közel kerültünk ahhoz, 
hogy ledolgozzuk a hazai meccsen elszenve-
dett hátrányt, és hosszabbításra hozzuk ki a 
párharcot. Sajnos azonban a harmadik szett 
nem sikerült, aztán pedig a negyedik sem, így 
az ötödik már tét nélküli volt. 2:0-ás vezetésről 
sikerült végül 3:2-re kikapni, és így kiesni.

Sajnos a meccsre nem nagyon jött ki hazai 
közönség. Mindössze 100-150 orosz szurkoló 

látogatott ki a találkozóra, néha tapsolgattak, 
néha dudálgattak, de szervezett szurkolótábo-
ruk sajnos nem volt. Mivel a csarnok lénye-
gében üres volt, így oda álltunk, ahova akar-
tunk. Befoglaltuk az egyik sarkot, kiraktuk a 
drapikat, és végigszurkoltuk a mérkőzést.

Nagyon jó kis túra volt, minden pillanata 
megérte, a csapatnak pedig jól esett a bizta-
tás. Ez után csak abban reménykedem, hogy 
jövőre a PSK yuzhno-Sakhalinsk csapatát 
kapjuk a Challange Kupában, és így 11 ezer 
kilométerre is elkísérhetjük a lányokat.

SZABó BALÁZS 

szibériáig kísérték a szurkolók 
az újpesti röplabdás lányokat
December 18-án a CEC Challenge Kupa első fordulójában fogadta a 
Jenyiszej Kranszojarszk az újpesti női röplabdacsapatot. Tizenhatan 
úgy döntöttünk, elkísérjük a lányokat a 6000 kilométeres kiruccanásra. 



s p o r t

A belga Duchatelet család – Roland és fia, 
Roderick – kilenc éve szerezte meg a klubot, 
de hamar felvetődött, hogy tovább is adja. 
Vevőként az elmúlt időben szóba került a Red 
Bull, a Mol Fehérvár tulajdonosa, Garancsi 
István, vagy éppen Győri Tibor, korábbi elnöki 
tanácsadó is. Váltás nem történt.

Most a Tungsramot rebesgették „tuti” befu-
tóként. Roland Duchetelet-ről a belga Le Soir 
szakírója, Stephane Vande Valde így nyilatko-
zott az M4 Sportnak: 

– A következő lépése, hogy megválik a német 
Carl Zeiss Jenától és az Újpesttől egyaránt. Igaz, 
egyik csapat sem száz százalékban a tulajdona, 
részben fiáé is, aki viszont folytatná a munkát. 
A pletyka innen indult, hiszen Duchatelet-ék a 
belga Sint-Truidense-t, a Standard Liége-t, a 
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Úgy fest, ezredszer sem veszik meg az Újpest focicsapatát, amelynek 
a tulajdonosváltása 2014 óta folyamatosan téma.

A lólengés londoni olimpiai aranyérmese sokadik műtétje után már 
lábadozik, igaz, komolyabb tréninget még nem végezhet. Berki Krisz-
tián türelmes, hiszen tudja, talán az utolsó lehetősége lesz arra, hogy 
kijusson Tokióba, az olimpiára. Igaz, hogy megszerezze a repülője-
gyet, kvalifikálnia kell magát a három tavaszi világkupaverseny vala-
melyikén.

–  Egyre jobban érzem magam – mondta a 
lólengés olimpiai aranyérmese. – A legutolsó 
műtét óta napról-napra erősödik a vállam, 
köszönhetően a napi gyógytornának.

Már nem érzek fájdalmat azoknál a moz-
dulatoknál, amelyek miatt kénytelen voltam 
ismét kés alá feküdni. Remélem, soha többet 
nem fogok már műtőasztalra kerülni. Komo-
lyan mondom, tök jól vagyok.

Berki cseppet sem sietteti a visszatérést, 
igaz már forr a vére, hogy végre a tornate-
remben is kipróbálhassa a vállát. 

– Szerintem az első edzésen kiderül min-
den – folytatta a bajnok. – Szóval, hogy tu-
dok-e bátran támaszkodni a kezemre, mert 
a műtét óta még nem terheltem igazán a 
vállam.

Berki elárulta, hogy decemberben már 
nem kellett gyógytornára járnia, pihenőt en-
gedélyeztek neki, de januárban újra indult a 
„kínzás”. 

megküzd tokióért

berki krisztián: nem adom fel!
– Persze, izgulok, és már alig várom, hogy 

eljöjjön az igazság pillanata. A fejemben még 
soha nem fordult meg, hogy abbahagyom a 
tornát, hiszen ez az életem. Nem szeretnék 
úgy búcsúzni a közönségtől, hogy kiadok egy 
sajtóközleményt, amiben bejelentem, hogy 
vége. Tisztában vagyok azzal, hogy egyelőre 
távol vagyok Tokiótól, de ha a vállam és az 
orvosok is úgy gondolják, mert én eltökélt 
vagyok a folytatást illetően, akkor vállalom a 
kihívást, elindulok a februári és a márciusi 
világkupaversenyeken.

Magyar Zoltán, a tornaszövetség elnöke 
egy korábbi nyilatkozatában arról beszélt, 
hogy mindenben segítik Berki Krisztiánt, de 
úgy érzi, az olimpiai bajnoknak nincs igazán 
esélye Tokióra.

– Zoli ismer engem, és tudja, hogy csak 
akkor folytatom, ha önmagamat tudom kép-
viselni a lovon. Ha nekem és az edzőmnek 
nem felel meg a produkció, akkor el kell gon-
dolkodni, miképpen búcsúzzam el a tornától 
és a szurkolóktól.

Az oldalt összeállította: GERGELy GÁBOR

a tungsram sem veszi meg 
az Újpest fC-t

A Duchatelet-család klubjai
 Sint-Truidense (belga) 2004–2017
 Standard Liége (belga) 2011–2015
 Újpest FC (magyar) 2011 óta
 Carl Zeiss Jena (német) 2013 óta
 Charlton Athletic (angol) 2014–2019
 Alcorón (spanyol) 2014–2019

”Az első 
edzésen kiderül 
minden

spanyol Alcorónt és az angol Charltont már el 
is adták. Roderick Duchatelet – aki sosem zár-
kózott el az ajánlatoktól – az Újpest értékét ta-
valy 20 millió euróban (6,6 milliárd Ft) határozta 
meg, ám úgy tűnik, ezt továbbra sem hajlandó 
kifizetni senki.

– A Tungsram Csoport nem vásárolja meg 
az Újpest FC-t – közölte Mehlhoffer Tamás 
kommunikációs vezető. – Bár olvastuk a híre-
ket, ezek csak találgatások. Nem volt felvásár-
lási szándékunk, és a Tungsram nem egyezte-
tett az Újpest FC tulajdonosával.

A szurkolók már 
türelmetlenek  

„Csak akkor folytatom, 
ha önmagamat tudom 
képviselni a lovon”



Tisztelt Hirdetőink! A lakossági apróhirdetéseket az Újpest Márkaboltban vesszük fel, 
a IV., Szent István tér 6. szám alatt. Hirdetésfelvételi napok: hétfőn és szerdán 8-15 órá-
ig, csütörtökön 10–17 óráig. Lakossági apróhirdetéseket csak személyesen veszünk fel!  
Díja: 945 Ft + áfa, azaz 1200 Ft/30 szó.
Vállalkozói és méretes hirdetések feladása, árajánlatkérés: hirdetes@ujpestmedia.hu. 
Részletes információ: www.ujpest.hu

H i r d e t é s

az Újpesti napló online is olvasható Újpest 
Önkormányzatának hivatalos weboldalán: www.ujpest.hu

Elkészült az Újpest Naptár 2020! Megvásárolható 
az Újpest Márkaboltban, a Szent István tér 6-os szám alatt.

Oktatás
  Matematika-, fizikatanítás általános és középiskolá-
sok részére, nagy hatékonysággal, szaktanártól! Házhoz 
megyek! Tel.: 06-20 959-0134

Eltartás
  Orvoscsalád kedvező életjáradékot fizet idős 
nyugdíjas budapesti lakásáért, odaköltözés nélkül. 
Tel.: 06-20 441-0498

Állás
  Az Újpesti Homoktövis Általános Iskolába 
takarítónőt keresünk délutános műszakra. 
Érdeklődni: 06-20-980-5616

 OPERÁTORI és RAKTÁROSI munkale-
hetőség ÚJPESTEN. Hosszútávú munkale-
hetőség. Napi 8 órás munkaidő. Órabér br. 
1277-1404. Jelentkezés: bettina.bnagy@
coats.com 061/399-4195

� levélben az Újpesti Sajtó Kft. címére: 
1045 Budapest, Erzsébet u. 8.
� vagy személyesen az ÚjpestKártya 

Irodájában elhelyezett gyűjtődobozba 
(cím: 1042 Budapest Szent István tér 6.)
� vagy e-mailben 

az iroda@ujpestmedia.hu címre 
(akár befotózva is)

� online regisztráció hamarosan 
az ujpest.hu oldalán.

Szükséges adatok: 
� a nyomtatott példányhoz 

név és pontos lakcím
� a hírleveles formához 

név és e-mail-cím. 

REGISZTRÁCIÓ AZ ÚJPESTI NAPLÓRA
Nyomtatott formában kérem az Újpesti Naplót márciustól

PDF-formátumban kérem az Újpesti Naplót márciustól 

Név:

"

regisztráljon az 
Újpesti naplóra!
Tisztelt Újpestiek! 
Márciustól regisztráció alapján kaphatják meg az Újpesti Naplót a kerületi lakosok. 
A kiadvány továbbra is INGyENES marad! Döntésünket környezettudatossági és ta-
karékossági szempontok indokolták. Azt szeretnénk, hogy az újság valóban eljusson 
mindenkihez, aki igényt tart rá. A jövőben kétféle formában lehet igényelni az Újpesti 
Naplót: nyomtatott formában vagy hírlevélben, PDF-formátumban. Kérjük, töltse ki, 
és küldje be az űrlapot annak megfelelően, hogy melyiket választja. A beküldési 
határidő: 2020. február 7. (péntek). 

Kérjük, az alábbi űrlapot juttassa el: 

Lakcím:

Név:

E-mail-cím: 
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E-mail-cím: 

* A regisztráció beküldésével elfogadja az Újpesti Sajtó Kft. adatkezelési tájékoz-
tatóját és az adatvédelmi szabályzatot, amelyet elolvashat a két leadópontban: 
ÚjpestKártya Iroda 1042 Budapest, Szent István tér 6. és az Újpesti Sajtó Kft-ben, 
a 1045 Budapest, Erzsébet u. 8. szám alatt, valamint az alábbi linken:
ujpest.hu/media_ujpesti_naplo#adatvedelem

Újpest önkormányzata a helyi-
ekre bízza a döntést.

Az önkormányzat korábbi vezetése a 
Homoktövis parkban tervezte felállí-
tani a testvértelepülésünktől érkezett 
székelykaput. A lakossági visszajelzések 
ugyanakkor meglehetősen vegyesek az 
elképzeléssel kapcsolatban. 

Újpest önkormányzata ezért kéri a 
Káposztásmegyer II-n és a Homoktövis 
lakóparkban élőket, hogy mondjanak 
véleményt a kérdéssel kapcsolatban. 
Az Újpest Média Facebook-oldalán 

(facebook.com/ujpest.media/) vagy az 
ujpest.hu-n lehet szavazni az alábbiak 
szerint, egészen január 22-ig.

1. Egyetértek, a székelykapunak a 
Homoktövis parkban a helye. 

2. Nem értek egyet az elképzeléssel, 
a székelykapunak más, méltó helyszínt 
kell találni Újpesten.

székelykapu a Homoktövis 
parkban?
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Az Újpesti Sajtó Kft. kreatív, szakmailag 
elkötelezett csapatába munkatársat ke-
res kommunikáció és marketing terület-
re social media menedzser pozícióba.

Feladat:
 az Újpesti Sajtó Kft. közösségi médiás kom-

munikációjával (Facebook, Instagram, Twitter 
stb.) kapcsolatos feladatok ellátása (megva-
lósítás, ellenőrzés)

 aktív közreműködés az Újpesti Sajtó Kft. PR 
kommunikációjában (sajtóközlemények írá-
sa, média-kapcsolattartás)

 a kommunikációs tevékenységhez kapcsolódó 
adminisztrációs, menedzsment és monitoring 
feladatok ellátása, kapcsolattartás a szervezeten 
belüli projekt- és pénzügyi munkatársakkal

Elvárások:
 legalább középfokú végzettség
 lényeglátó, problémamegoldó személyiség
 precíz, munkájára igényes személyiség
 kiváló kommunikációs és íráskészség
 kiváló szervezőkészség, proaktivitás
 MS Office programok 

erős felhasználói szintű ismerete
 social media aktív használata és ismerete

Előnyt jelent:
 közösségi médiás tartalom-előállításhoz, tarta-

lomfejlesztéshez kapcsolódó kompetenciák (pl. 
eszköz- vagy szoftverismeret és használat)

 social media területen eltöltött,
 2 évet meghaladó tapasztalat
 idegennyelv ismerete
 képszerkesztő programok ismerete

Amit kínálunk:
 versenyképes jövedelem
 fiatalos, lendületes csapat
 stabil, támogató munkahelyi környezet

Munkavégzés helye:
 1045 Budapest Erzsébet utca 8.

Jelentkezni 2020.01.24-ig 
magyar nyelvű, fényképes önéletrajzzal lehet 
az iroda@ujpestmedia.hu e-mail címen. 

Az Újpesti Sajtó Kft. munkatársat keres 
Ügyfélszolgálati munkatárs pozícióba 

Feladat:
 ÚjpestKártya-igénylések kezelése, szemé-

lyesen, telefonon, írásban
 ÚjpestKártya-igénylőlapok rögzítése, elké-

szült kártyák átadása ügyfeleknek
 Reklamációk megoldása önállóan, valamint 

társterületekkel együttműködve
 Érdeklődők tájékoztatása

Elvárások:
 legalább középfokú végzettség
 lényeglátó, problémamegoldó
 személyiség
 precíz, munkájára igényes személyiség
 kiváló kommunikációs és íráskészség
 Ügyfélközpontú, segítő hozzáállás, pozitív 

szemléletmód, empátia
 Együttműködési készség, türelem és stressz-

tűrés

Előnyt jelent:
 közösségi médiás tartalom-előállításhoz, tarta-

lomfejlesztéshez kapcsolódó kompetenciák (pl. 
eszköz- vagy szoftverismeret és használat)

 social media területen eltöltött, 2 évet meg-
haladó tapasztalat

 idegennyelv ismerete
 képszerkesztő programok ismerete

Amit kínálunk:
 versenyképes jövedelmet, cafeteriát 
 kiváló munkahelyi légkört, összetartó
 és lelkes csapatot
 felelősségteljes munkát

Munkavégzés helye:
 1042 Budapest Szent István tér 6.

Jelentkezni 2020.01.24-ig 
magyar nyelvű, fényképes önéletrajzzal lehet 
az iroda@ujpestmedia.hu e-mail címen. 

Az Újpesti Sajtó Kft. elkötelezett csapatá-
ba munkatársat keres hirdetésszervező 
pozícióba.

 
Feladat:
 Meglévő ügyfelekkel történő egyeztetések 

személyesen, telefonon és e-mailben. 
 Hirdetési szerződések megújítása, új ügyfe-

lek felkutatása, az ügyfélkör bővítése.

Elvárások:
 legalább középfokú végzettség
 lényeglátó, problémamegoldó személyiség
 precíz, munkájára igényes személyiség
 kiváló kommunikációs és íráskészség
 kiváló szervezőkészség, proaktivitás
 MS Office programok erős felhasználói
 szintű ismerete

Előnyt jelent:
 hirdetésszervezői, értékesítési tapasztalat
 idegennyelv ismerete

Amit kínálunk:
 versenyképes jövedelem
 fiatalos, lendületes csapat
 stabil, támogató munkahelyi környezet

Munkavégzés helye:
 1045 Budapest Erzsébet utca 8.

Jelentkezni 2020.01.24-ig 
magyar nyelvű, fényképes önéletrajzzal lehet 
az iroda@ujpestmedia.hu e-mail címen. 
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